
Jeg har været ryger fra mit 15år. Jeg er ud af en storrygende familie, og jeg har forsøgt at hokde op 

med større eller mindre held med nicotinplastre. 

Jeg fik en E- cigaret i september 2014 og har ikke røget en eneste cigaret siden da, og mine 

nærmeste er glade for at ikke alting lugter af røg mere. 

Det er fuldstændig forkert at forbyde denne form for " røg " specielt i disse tider hvor fri hash er 

oppe. 

vi må gerne ryge cigaretter og måske hash, men ikke dampe. Pas på ikke at stå for tæt på jeres 

elkeddel npr den koger. Hvad sker der lige for jer. Tænk igen  

 

Charlotte af Rosenborg  

Sundheds- og Forebyggelsesudvalget 2014-15
SUU Alm.del  Bilag 876
Offentligt


